
Skolebestyrelsen
Arden Skole

Skoleåret 2024/2025
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Punkt 1: Godkendelse af dagsorden (fast punkt)
Starttidspunkt: 17.15

Sagsart: Beslutningspunkt.
Sagsforhold: Skolebestyrelsen skal træffe beslutning om, hvorvidt dagsordenen kan

godkendes.
Indstilling: Anne-Louise indstiller, at skolebestyrelsen godkender dagsordenen.

Beslutning:

● Godkendt
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Punkt 2: Godkendelse af referat (fast punkt)
Forventet starttidspunkt: 17.17

Sagsart: Beslutningspunkt.

Sagsforhold: Skolebestyrelsen skal, jf. styrelsesvedtægten for Mariagerfjord Kommunes
skolevæsen, træffe beslutning om, hvorvidt referatet fra seneste møde kan
godkendes. Vi har aftalt, at eventuelle bemærkninger til referatet bliver
skrevet i aula besked med referatet - inden for fem arbejdsdage.

Indstilling: Anne-Louise indstiller, at skolebestyrelsen godkender referatet fra sidste
møde.

Beslutning:

● Godkendt
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Punkt 3: K-klasserne - pr. 01.01.26 er der 2 afdelinger
(Arden og Mariager)
Forventet starttidspunkt: 17.25

Sagsart: Orienteringspunkt

Sagsforhold: Det er kommunalt besluttet, at k-afdeling skal opdeles, så der pr. 01.01.26 er
to afdelinger i Mariagerfjord kommune - et i Arden og et på Mariager skole.
Anne Louise orienterer om status.

Indstilling: Anne-Louise indstiller, at skolebestyrelsen tager orienteringen til efterretning
og overvejer, om der er væsentlige pointer fra
forældreperspektivet/elevperspektivet, som bør indarbejdes.

Beslutning:

● Ledelsen orienterer vedr. overvejelser omkring den kommende proces,
hvor det politisk er besluttet at k-afdelingen skal have en afdeling både i
Arden og Mariager pr. 01.01.26.

● Ledelsen og skolebestyrelsen er optaget af, at medarbejderne og
forældrene løbende bliver orienteret gennem processen.

● Ledelsen vil i slutningen af januar eller start februar indkalde
forældregruppen til et orienteringsmøde.

● Skolebestyrelsen har modtaget en forældrehenvendelse, som er blevet
drøftet. Skolebestyrelsen og ledelsen sætter stor pris på, at
forældregruppen går i konstruktiv dialog.
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Punkt 4: Evaluering af dialogmøde
Forventet starttidspunkt: kl. 17.40

Sagsart: Beslutningspunkt.

Sagsforhold: Evaluering af dialogmøde. Der var dialogmøde den 26.11.24.Dialogmødernes
formål er en gensidig dialog om de emner, der optager bestyrelser og udvalg.
Forvaltningen havde fremsendt følgende spørgsmål:

1. Hvilke hjørneflag synes I, det kunne være vigtigt at sætte i en ny
styrelsesvedtægt, hvis Byrådet beslutter at gennemføre budgetanalysen?

2. Hvad er I særligt optaget af i forhold til økonomien på skolen? Hvilke
styrker og svagheder ser I i den nuværende tildelingsmodel og dermed
den måde hvorpå midlerne på skoleområdet fordeles?

3. Hvad kan en evt. revision af tildelingsmodellen i jeres optik med fordel
tage højde for, hvis Byrådet beslutter at gennemføre budgetanalysen?

4. Hvad er vigtigt for jer, at politikerne ved, når de skal arbejde videre med
gode løsninger for skoleområdet? Hvad er I stolte af muligheden for at
gøre på jeres skole, og hvad kunne gøre jeres skole til et endnu bedre
sted at være barn og ung?

Indstilling: Anne-Louise indstiller, at skolebestyrelsen orienterer den resterende
bestyrelse om dialogmødet.

Beslutning:

● Godt format, hvor alle skoler blev hørt. Dialog i en god tone.

● Godt at elevrådet blev inddraget.
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Punkt 5: Orientering og eventuelt (fast punkt)
Bagkant: 18.30

Sagsart: Orienteringspunkt.

Sagsforhold: Fast dagsordenspunkt, hvor der er mulighed for at orientere om relevante
forhold.

Forpersonen orienterede om:

● Intet nyt

Øvrig information fra de forældrevalgte medlemmer:

● En forældrehenvendelse vedr. trivslen for pigerne på mellemtrinnet.

Elevrådsrepræsentanten orienterede om:

● Deltog i skoleudviklingssamtale.

Skoleledelsen orienterede om:

● Valg af skolefotograf
● Status på “Stærke Fællesskaber”.
● Skolebudgetanalysen - status
● Ledelsen
● Medarbejdere
● Familievejledere
● Skoleudviklingssamtale

Medarbejderrepræsentanterne orienterede om:

● Medarbejderne er optaget af hvordan processen bliver for k-afdelingen.
● Specialpædagogisk bistand følger ikke eleverne i SFO’en.

Punkter til kommende møde(r):

● Januar: Trivsel på mellemtrin - hvilke indsatser har vi allerede og evt. nye
overvejelser.

● Februarmødet: Tilpasning af regler for brug af mobil og elektroniske enheder
● Martsmødet: Meddelselsesbog - princip
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Spisning kl. 18.30:
Leif (Formand for Udvalget for børn og Familie) Berit Vinther (Dagtilbuds- og skolechef)
ankommer 18,30 og samtidigt siger vi tak til de to elevrådsrepræsentanter.
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Punkt 6: Forventninger til hinanden (forældre/forældre
og skole/forældre)
Forventet starttidspunkt: kl. 18.45-19.00

Sagsart: Beslutningspunkt.

Sagsforhold: Skolebestyrelsen ønsker en tydeliggørelse af gensidige forventninger i
samarbejdet om at fremme elevernes trivsel og læring.

Indstilling: Anne-Louise indstiller, at skolebestyrelsen orienteres om en status fra
arbejdsgruppen og indstiller til, at der på næste bestyrelsesmøde justerer/færdiggør
princippet vedr. forventninger mellem forældre til forældre samt skole og forældre (og evt.
elev til elev).

Beslutning:

- Kort drøftelse af udkast til princip.
- Skolebestyrelsen er optaget af, at alle (forældre, elever og medarbejdere)

forpligter sig på, at vi sammen har et ansvar for at Arden Skole fortsat er en
god skole.
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Punkt 7: Økonomi – drøftelse med formand for udvalget
børn og familie
Forventet starttidspunkt: kl. 19-19.30.

Sagsart: Orientering og beslutningspunkt.

Sagsforhold: Skoleleder blev på sidste skolebestyrelsesmøde bedt om en grundig
redegørelse af skolens økonomi - i både 2024 og 2025. Anne-Louise vil redegøre på det
indeværende møde.

Formål:
Drøftelsen skal:

● Klargøre, hvilke økonomiske rammer og vilkår Arden Skole forventes at arbejde
under.

● Undersøge potentielle tiltag, der kan afhjælpe den økonomiske situation.
● Sikre, at skolens behov og udfordringer bliver tydeligt kommunikeret til kommunen.

Indstilling: Anne-Louise indstiller, at skolebestyrelsen drøfter redegørelsen med Leif og
Berit i god tone og i en konstruktiv dialog.

Beslutning:

● Økonomien er drøftet i dialog.
● Dagtilbuds- og skolechef Berit Vinther orienterede om, at der er lavet en langsigtet

plan for Arden skoles (almen) økonomi. Dvs. at der i årenes frem vil være et planlagt
underskud, som over længere tid vil blive minimeret gennem de allerede igangsatte
indsatser - hvor flere elever vil kunne indgå i almenskolen.
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Punkt 8: Foreningen “Børn og Unge i Fokus”
Forventet starttidspunkt: kl. 19.30-19.45

Sagsart: Beslutningspunkt.

Sagsforhold: Skolebestyrelsen

Indstilling: Anne-Louise indstiller, at skolebestyrelsen drøfter status vedr. foreningen.
Torben indleder med at fortælle hvorfor vi ville stifte en forening. Frithjof beretter om nyt fra
Foreningen “Børn og Unge i Fokus”

Beslutning:

● Frithjof beretter kort vedr. at der er stiftet en foreningen “Børn og Unge i
Fokus”.

● Foreningen blev stiftet pba. at fremme trivslen for børn og unge i Arden
området.

● Foreningen har bl.a. støttet udskolingens skolefest gennem en DJ.
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Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2024/2025

Overblik over årets møder:

13.08.2024 (tirsdag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde
23.09.2024 (mandag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde
30.10.2024 (onsdag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde
02.12.2024 (mandag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde
21.01.2025 (tirsdag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde
25.02.2025 (tirsdag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde
07.04.2025 (mandag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde
12.05.2025 (mandag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde
10.06.2025 (tirsdag) 17.15 - 19.15 Ordinært møde

NB:

● Der afholdes online-kursus for nye og interesserede skolebestyrelsemedlemmer
mandag den 2. september kl. 17.00 - 18.30. Vi sidder i mødelokale 4 (ved
kontorerne).

● Der afholdes dialogmøde med Udvalget for Børn og Familie den 26. november kl.
17.00 - 19.00.
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Skolebestyrelsens sammensætning

Bestyrelsesmedlem;
forældrevalgt

Torben Seerup Bøgh Kragelund;
forperson

Bestyrelsesmedlem;
forældrevalgt

Peter Fredsgaard; næstforperson

Bestyrelsesmedlem;
forældrevalgt – K-klasserne

Freja Ammitzbøll

Bestyrelsesmedlem;
forældrevalgt

Maria Krogh Degn

Bestyrelsesmedlem:
forældrevalgt

Frithjof Rødbro Jensen

Bestyrelsesmedlem;
forældrevalgt

Jane Kilgast Kristensen

Bestyrelsesmedlem;
forældrevalgt

Diana Ragnhild Dujardin

1. suppleant
2. suppleant

Lea Høxbroe Højbjerg
Kristina Merete Knudsen

Medarbejderrepræsentant;
almenskolen

Michele Kristensen

Medarbejderrepræsentant;
K-afdelingen

Heidi Egedal

Elevrådsrepræsentant Caroline Sveistrup Justesen (9.b)
(elevrådsforperson)

Elevrådsrepræsentant Valdemar Blicher Alting (7.a)
(elevrådsnæstforperson)

Skoleleder Anne-Louise Nygaard Sadek

Viceskoleleder Lars Hviid Pilgaard

Administrativ leder Rasmus Troelsen
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